
                  

                                 

 

 
 

Fremmødte: 
Afbud: Stinne, Mads, Charlotte  
Ordstyrer: Formandskabet 

DAGSORDEN: REFERAT: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde(Bilag)  

5 min. 

Ingen bemærkninger  
Referatet underskrives 

2. Planlægningen af kommende skoleår 

- Godkendelse af fagfordeling (Bilag) 

- Forslag til mødeplan for bestyrelsen(Bilag) 

30 min. 

Jacob gennemgår de fire fagfordelinger for 
almenskolerne. 
Specialklasserne er ikke helt på plads. Ikke store 
ændringer på Vestre.  
Der er forskellige ledige stillinger på flere 
matrikler.  

3. Budgetopfølgning (Bilag) 

- Reduktion i budget 

- Effektiviseringsbidrag 2023 

 
15 min. 

Budgetopfølgningen viser pr. 1/5 at vi går i nul ved 
årets udgang. 
Meget tyder på at udgiften til 
specialundervisningen fortsat stiger og skaber 
større underskud. Kæmpe budgetudfordring. 
Det er muligt at ønske til budget 2023 via 
Norddjurs hjemmeside 
Der er fortsat  krav om effektiviseringsbidrag i 
2023 på over 600.000 kr. Der bliver færre midler 
til drift.  
Der er også krav om besparelser på 2022- budget. 
Søren Kanne Skolen skal spare 322.000 kr. Der kan 
spares på bygningsvedligeholdelse og 
undervisningsmaterialer.  
Der er flere kommentarer om at bestyrelsen skal 
gøre forvaltning og politikere opmærksom på de 
katastrofale følger af yderligere besparelser. 
 

4. Mindre punkter 

- Nyt fra kontaktudvalget (dialogmøde med 

B og U) 

- Bestyrelsens indsatser – status 

- Ansættelser og kommende ansættelser - 

bestyrelsesdeltagelse? 

-  

Om budget, høringsfrister, anlægsudgifter.  
Snak om legepladser, dagpleje, børnehave. Der 
mangler plads i børnehaverne.  Forvaltningen har 
set på muligheden af at lave børnehave i lokaler 
på Østre.  Det er bestyrelsens holdning at evt. 
børnehavebørn på skolen kræver etablering af nye 
lokaler, så skolen ikke stilles ringere.  

Bestyrelsesmøde  
Mandag d. 13/6 kl. 17.45 - ca. 19.15 
På afd. Søndre 



                  

                                 

 

10 min. Det er også holdningen at skolen ikke skal have 
økonomiske udgifter ved evt. børnehavebørn på 
skolen.  
Bestyrelsens indsatser:  
ikke nyt fra trafikudvalget 
Busudvalget: møde 20/6 på Toubro kl 17.  
Ansættelsessamtaler:  
Louise vil gerne deltage i de uger, hun kan. 
Andre afhænger at mulige kandidater. Skriv til 
Jacob hvis man er interesseret. 

5. Evaluering af bestyrelsesåret 

- Hvad er vi lykkedes med? 

- Hvad vil vi gerne bringe videre til den nye 

bestyrelse? 

15 min. 

Det er lykkedes ret godt at se skolen som en skole.  
Politikerne ved hvad vi er og hvad vi vil.  
Fokus på kvalitetsstandarder gennem høringssvar.  
Hul igennem til udvikling omkring trafikforhold.  
Stor realisme omkring ønsker og krav.  
Godt samarbejdsklima mellem ledelse og 
bestyrelsen. 
Fuld bestyrelse. 
Ny bestyrelse: Overveje 
bestyrelsessammensætning og hvordan man gør 
arbejdet mere relevant – også for suppleanter.  

6. Den gode historie 
- Hvem har den gode historie? 

5 min. 

Floorball idrætsudstyr til skolerne fra DGI.  
Høvdingeboldturnering 5. klasserne. 
Emneuge på Østre.  
 

7. Nyt fra skolen 

5 min. 

Mundtlige prøver forløber fint.  
Vi går ind i afslutningsugen. 
Om modtageklasser 
Diverse mennesker skal der siges farvel til.  

8. Evt. 

5 min. 

Lidt om vilkårene for ansatte, herunder ledere.  
Ønske om møde med det nye B/U-udvalg. 

Husk afbud 


